
O B E C S U Č A N Y

ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA 
OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA

konaného dňa 24.04.2018 
v Robotníckom kultúrnom dome v Sučanoch



Zápisnica
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

ktoré sa konalo dňa 24.04.2018 v RKD v Sučanoch

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD.

P r í t o m n o s ť n a z a s a d n u t í :

Funkcionári OcÚ:

1. Ing. Vladimír Plžik
2. Mgr. Vladimír Olbert
3. Mgr. Lenka Žuchová

P o s l a n c i :

1. Mgr. Veronika Ďaďová
2. Martin Rybár
3. Ing. Eva Bencová
4. JUDr. Mgr. Peter Belica
5. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.
6. Mgr. Róbert Kováč
7. Jaroslav Makovník
8. Ján Adamovský
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.
10. Ing. Ján Jamriška
11. Ing. Peter Belica

Ostatní prítomní:
1. Viera Jašeková - zapisovateľka
2. Mgr. Eva Belicová - právna zástupkyňa obce

H o s t i a :

- viď prezenčná listina

- starosta obce
- prednosta obecného úradu
- hlavná kontrolórka
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P r o g r a m :

1. Otvorenie

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice

3. Schválenie programu

4. Správa o plnení uznesení OcZ

5. Správa o činnosti DHZO za rok 2017 a správa o bezpečnostnej situácii v obci Sučany /OO 

PZ Sučany/ za rok 2017

6. Správy z vykonaných kontrol

7. Záverečný účet obce za rok 2017 vrátane použitia prebytku hospodárenia, správa audítora k 

ZÚ a správa HK k ZÚ

8. Petícia obyvateľov obce Sučany týkajúca sa opravy cesty na ul. 29. augusta

9. Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci / Komunitné centrum, 

prístavba garáže hasičskej stanice, kontajnerové šatne, obytné kontajnery, verejné osvetlenie, 

elektromobil ai./

10. Zmena rozpočtu obce -  zvýšenie o nevyčerpané fin. prostriedky na investície

11. Správa stavebného referátu o stavebnej činnosti v obci za rok 2017

12. Informácia o ÚPN-O Sučany

13. Správa referátu životného prostredia o činnosti v obci za rok 2017

14. Návrh na zrušenie - Združenie Turčianska Vážsko-Fatranská cesta

15. Schvaľovanie poradovníka na byty.

16. Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce

17. Schválenie zástupcov Obce Sučany za členov Rady školy pri MŠ

18. Správy o činnosti komisií

19. Rôzne

20. Interpelácie

21. Záver
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1. O t v o r e n i e z a s a d n u t i a

Starosta obce privítal prítomných poslancov (Ing. Jamriška, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. 
Belica, PhD., p. Makovník, Mgr. Ďaďová, p. Adamovský, Ing. Belica). Skonštatoval, že obecné 
zastupiteľstvo je uznášaniaschopné a v zmysle § 12 Zákona o obecnom zriadení otvoril zasadnutie 
zastupiteľstva. Uviedol, že program zasadnutia obdržali prítomní v písomnej podobe, pozvánka bola 
zverejnená na web-stránke obce, úradnej tabuli a miestnom rozhlase.

Zápisom bola poverená p. Viera Jašeková.

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie určenie zapisovateľky.

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice

Do návrhovej komisie bol navrhnutý JUDr. Mgr. Peter Belica a p. Adamovský.

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie -  JUDr. Mgr. Peter Belica a p. Adamovský:
Za: 6 (Ing. Jamriška, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica)
Proti: 0
Zdržal sa: 2 (JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský)

Za overovateľov zápisnice bol navrhnutý Mgr. Veronika Ďaďová a Ing. Peter Belica.

Hlasovanie za schválenie overovateľov zápisnice -  Ing. Peter Belica a Mgr. Veronika Ďaďová:
Za: 6 (Ing. Jamriška, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, JUDr. Mgr. Belica, p. Makovník, p. Adamovský) 
Proti: 0
Zdržal sa: 2 (Ing. Belica, Mgr. Ďaďová)

3. S c h v á 1 e n i e p r o g r a m u

p. starosta uviedol, že v zmysle novely zákona o obecnom zriadení sa najskôr hlasuje o pôvodnom 
programe, následne o jeho zmenách.

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil Ing. Bulej, PhD.

Hlasovanie o zverejnenom programe:
Za: 8 (Ing. Jamriška, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. 
Mgr. Belica, p. Adamovský)
Proti: 0
Zdržal sa: 1 (Ing. Bulej, PhD.)

p. starosta sa opýtal prítomných na pripomienky resp. zmeny programu.

Ing. Belica navrhol, aby za bod 3.) bolo vsunuté schválenie uznesenia k medializovanému prípadu 
vraždy investigatívneho novinára Jána Kuciaka a jeho priateľky Martiny Kušnírovej.

Hlasovanie za zmenu programu -  návrh Ing. Petra Belicu:
Za: 8 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p.
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Adamovský, Ing. Bulej, PhD.)
Proti: 0
Zdržal sa: 1 (Ing. Jamriška)

p. prednosta navrhol, aby bolo prerokované nasledovné body a doplnené o body 20., 21. a 22. 
nasledujúce za správami o činnosti komisií.:
- žiadosti o poskytnutie dotácií z rozpočtu obce Sučany pre centrá voľného času na rok 2018 
a Tenisový klub Sučany,
- návrhy na udelenie Ceny obce Sučany,
- návrh na odstránenie stavby na ul. 29. augusta.

Hlasovanie za schválenie zmeny programu -  návrh Mgr. Olberta:
Za: 9 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. 
Adamovský, Ing. Bulej, PhD., Ing. Jamriška)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

4. Vyjadrenie k vražde investigatívneho novinára

Ing. Belica predniesol vyjadrenie k medializovanému prípadu vraždy investigatívneho novinára 
Jána Kuciaka a jeho priateľky Martiny Kušnírovej.

Poslanci OcZ sa verejne hlásia k hodnotám, ktoré vykonal a nimi žil Ján Kuciak: Žiť v pravde, 
osobným príkladom dávať ľuďom nádej, že sa dá na Slovensku slušne a morálne žiť, nedať sa 
umlčať, keď sa deje zlo a keď sa zneužíva moc. „Nie klamstvo, ale pravda nás oslobodí.“

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil p. Rybár a MUDr. Trnovská, MPH.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým poslanci OcZ sa verejne hlásia k hodnotám, ktoré vykonal 
a nimi žil Ján Kuciak: Žiť v pravde, osobným príkladom dávať ľuďom nádej, že sa dá na Slovensku 
slušne a morálne žiť, nedať sa umlčať, keď sa deje zlo a keď sa zneužíva moc. „Nie klamstvo, ale 
pravda nás oslobodí“:
Za: 9 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, 
Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, MUDr. Trnovská)
Proti: 0
Zdržal sa: 2 (p. Makovník, Ing. Jamriška)

5. Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva

p. prednosta informoval, že všetky prijaté uznesenia sú splnené okrem uznesení č. 26 a 27/2018, 
nakoľko nedošlo k podpisu zmlúv.

Ing. Bulej uviedol, že zabezpečenie monitorovania vyplynulo z rokovania obecného zastupiteľstva. 
Bolo začaté rokovanie s Katedrou pozemných stavieb Žilinskej univerzity, tento týždeň sa uskutoční 
stretnutie s p. Ďurkovskou a vedením obce.
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Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu o plnení uznesení:
Za: 11 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, 
Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

6. Správa o bezpečnostnej situácii v obci Sučany za rok 2017 (OO PZ Sučany)

p. prednosta uviedol, že p. Gallo ospravedlnil neúčasť na zasadnutí, správa bola prítomným zaslaná 
ako príloha mailu. Správa bola podrobne rozpracovaná, prerokovaná komisiou verejného poriadku.

Správa o činnosti DHZO za rok 2017

p. prednosta uviedol, že správa bola napísaná stroho, nakoľko denne sú zasielané poslancom 
podrobné záznamy zo služby.

Ing. Bencová uviedla, že na zasadnutí stavebnej komisie žiadala p. prednostu o informáciu, koľko 
aktivačných pracovníkov je denne potrebných k výkonu činnosti.

p. Slobodník odpovedal, že priemerne pracujú denne traja pracovníci.

p. prednosta uviedol, že na stavebnej komisii bola vznesená požiadavka, aby bol uvedený dôvod, 
prečo sa pozemok pri psychiatrickej liečebni využíva na triedenie odpadu.

p. Slobodník odpovedal, že občania nedodržiavajú podmienky triedenia komunálneho odpadu. 
Tento sa triedi, aby obec neplatila 46 €/t netriedeného odpadu.

p. prednosta dodal, že triedenie odpadu na uvedenom pozemku obec rieši kvôli prašnosti mimo 
zastavané územie obce.

p. Rybár skonštatoval, že zasielanie správ zo služieb na dennej báze je zbytočné, sú zahltení prácou, 
ktorá je v kompetencii obecného úradu. Toto navrhol zrušiť.

p. Slobodník povedal, že spracovanie správ je prácou naviac, ale v konečnom dôsledku sa nemusí 
zodpovedať po roku ku konkrétnym veciam.

p. Rybár stiahol svoj návrh.
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva bola vznesená 
požiadavka na označenie pracovníkov MOPS.

p. Slobodník skonštatoval, že reálne bola faktúra zaplatená, tovar nedodaný.

p. Kováč uviedol, že nebolo požadované špeciálne označenie. Stačilo len vyrobiť menovku 
s označením MOPS.

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu o činnosti DHZO za rok 2017:
Za: 10 (Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, Ing.

Bulej, PhD., p. Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)

Zápisnica z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 24.04.2018



Proti: 0
Zdržal sa: 1 (Ing. Bencová)

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu o bezpečnostnej situácii v obci Sučany za rok 2017 
(OO PZ Sučany):
Za: 10 (Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, Ing. Bulej, 

PhD., p. Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)
Proti: 0
Zdržal sa: 1 (Ing. Bencová)

7. Správy z vykonaných kontrol

Hlavná kontrolórka podala Správu o výsledkoch vykonaných kontrol:

Správu č. 2/2018 z kontroly plnenia uznesení OcZ v Sučanoch prijatých v roku 2017

Správu č. 3/2018 z kontroly bežných príjmov: položka 133 013: poplatok za komunálny odpad

Správu č. 4/2018 z kontroly plnenia opatrení z vykonaných kontrol v roku 2017
Ku správe 2/2018 uviedla, že vzhľadom k technickým problémom na stránke obce sa nezverejňujú
prezenčné listiny zo zasadnutia OZ, ktoré majú byť zverejnené do 3 dní od zasadnutia OZ.

MUDr. Trnovská skonštatovala, že niekoľko mesiacov nedostáva mailom informácie a výstupy 
z komisií.

p. starosta odpovedal, že tieto prednosta posiela do schránky poslanci@sucany.sk, je potrebné ich 
zasielať aj na súkromný mail MUDr. Trnovskej. Dodal, že mailové schránky majú obmedzenú 
kapacitu, je potrebné občas ich vyčistenie.

K správe 3/2018 z kontroly poplatku za komunálny odpad, že predmetom vykonania kontroly boli 
všetky právnické osoby, fyzické osoby z ul. 29. augusta, všetky osoby, ktorým bol odpustený alebo 
znížený poplatok za komunálny odpad. Plnenie je v poriadku, pohľadávky narastajú, nakoľko 
referent, ktorý rieši nedoplatky je dlhodobo PN.

Hlavná kontrolórka uviedla, že pri právnických a fyzických osobách -  podnikateľoch je 
diskutabilný počet zamestnancov udaný pre výpočet poplatku, pri ubytovacích zariadeniach je 
smerodajný počet miest, pri reštauráciách počet stoličiek. Odporúča zmeniť sadzbu. Je potrebné 
zjednotiť § 13 a 14 VZN, vyžiadať od všetkých potrebné údaje.

p. prednosta dodal, že je potrebné, aby VZN odrážalo reálne veci, v niektorých prípadoch môžu byť 
poplatky likvidačné. Je potrebné pripraviť návrh novely VZN.

Ing. Bulej, PhD. Uviedol, že je potrebné dbať na evidenciu, doloženie dokladov.

p. starosta dodal, že je potrebná úprava VZN, zreálnenie pravidiel aj na základe zistení z kontrol.

Hlavná kontrolórka naniesla Správu č. 4/2018 z kontroly plnenia opatrení z vykonaných kontrol v 
roku 2017. Skonštatovala, že je technický problém so zverejňovaním informácií na web-stránke
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obce, je potrebné riešiť nového dodávateľa pre web.

p. starosta uviedol, že nová web-stránka obce bude stáť určitý balík financií.

Mgr. Ďaďová sa opýtala, prečo je problém s web-stránkou obce.

Hlavná kontrolórka odpovedala, že dodávateľ odovzdal obci zdrojové kódy, zamestnanci si 
zverejňujú informácie na stránke sami, no i tak sú technické problémy.
p. starosta povedal, že bude potrebné riešiť novú web-stránku obce. Stránka je pekná, je potrebné ju 
inovovať, zachovať prezentácie, no pohnúť sa dopredu a najmä dodržať zákon.

Mgr. Ďaďová sa opýtala k daniam, či neplatí, že aj keď sa osoba dlhodobo zdržiava mimo územia 
obce, daň sa jej vyrubí v plnej výške a je na nej, či preukáže zľavu.

JUDr. Belica uviedol, že je potrebné rozlišovať zníženie a odpustenie dane za určité obdobie, 
k čomu je potrebné doložiť potvrdenie.

Hlavná kontrolórka uviedla, že problémom nie je samotné VZN ale realita, uplatňovanie VZN 
v praxi.

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu hlavnej 
kontrolórky o výsledkoch vykonaných kontrol: Správu č. 2/2018 z kontroly plnenia uznesení OcZ 
v Sučanoch prijatých v roku 2017, Správu č. 3/2018 z kontroly bežných príjmov: položka 133 013: 
poplatok za komunálny odpad, Správu č. 4/2018 z kontroly plnenia opatrení z vykonaných kontrol v 
roku 2017:
Za: 11 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, 

Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

8. Záverečný účet obce za rok 2017 vrátane použitia prebytku hospodárenia, 
správa audítora k ZÚ a správa HK k ZÚ

p. starosta informoval, že uvedený materiál bol prítomným zaslaný v elektronickej forme. 
Hospodárenie obce za r. 2017 bolo s prebytkom 306 tis. €, no doposiaľ nie je ešte ukončený jeden 
súdny spor a preto je nutné stále uvažovať s vyššou tvorbou rezervného fondu.

Hlavná kontrolórka uviedla, že stanovisko k záverečnému účtu bolo zaslané v elektronickej forme, 
hospodárenie obce skončilo prebytkom, ocenila že bola vykonaná väčšia investičná akcia -  
osvetlenie.
Doporučila schváliť celoročné hospodárenie obce bez výhrad.

p. Rybár skonštatoval, že ekonomická komisia doporučuje schváliť hospodárenie obce bez výhrad.

Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo:
I. prerokovalo:
Záverečný účet obce Sučany za rok 2017 v zložení:
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- Plnenie príjmov a čerpanie výdavkov rozpočtu obce Sučany za rok 2017
- Tvorba a použitie peňažných fondov
- Návrh na finančné usporiadanie výsledkov hospodárenia obce k 31.12.2017
- Bilancia aktív a pasív
- Prehľad o stave a vývoji dlhu
- Prehľad o záložnom práve na majetku obce k 31.12.2017
- Prehľad o majetku obce k 31.12.2017
- Prehľad o poskytnutých dotáciách z rozpočtu obce za rok 2017 v členení podľa jednotlivých 

príjemcov
- Hodnotiaca správa o plnení programového rozpočtu
II. schvaľuje
a/ Záverečný účet obce Sučany za rok 2017 a celoročné hospodárenie obce za rok 2017 bez 
výhrad
b/ výsledok hospodárenia obce za rok 2017 v zmysle § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona č. 583/2004 
Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 
v znení neskorších predpisov t.j. z bežného a kapitálového rozpočtu
- prebytok vo výške 40 908,77 € a po odpočítaní účelových prostriedkov zo štátneho rozpočtu vo 

výške 40 908,77 €
c/ celkový prebytok rozpočtového hospodárenia zistený v zmysle § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona 
č. 583/2004 Z. z.o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov v znení neskorších predpisov vo výške 306 997,36 €
d/ odvod do rezervného fondu obce z celkového prebytku hospodárenia v zmysle § 15 ods. 4 zákona 
583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov v znení neskorších predpisov vo výške 306 997,- €
e/ použitie rezervného fondu vo výške 250 000,- € na kapitálové výdavky v roku v roku 2018 a to 
na:
- rekonštrukcia komunikácií 55 000,- €
- rekonštrukcia verejného osvetlenia 100 000,- €
- nákup pozemkov 55 000,- €
- výstavba šatní pri kolkárni 35 000,- €
- nákup elektromobilu 5 000,- €
III. berie na vedomie
a/ Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu Záverečného 
b/ Správu nezávislého audítora o overení individuálnej 

Sučany

Za: 9 (Ing. Bencová, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr.
PhD., p. Rybár, p. Makovník, Ing. Jamriška)

Proti: 0
Zdržal sa: 2 (MUDr. Trnovská, Mgr. Kováč)

9. Petícia obyvateľov obce Sučany týkajúca sa opravy cesty na ul. 29. augusta

p. prednosta informoval, že v súvislosti s avízovanou rekonštrukciou asfaltového povrchu ul. 29. 
augusta bol návrh taký, že sa bude rekonštruovať % povrchu ulice, občania v zastúpení p. Petrom 
Drobkom doručili petíciu so šiestimi hárkami podpisov so žiadosťou, aby sa rekonštruovala celá 
ulica 29. augusta od semaforov na hlavnej ceste až po mostík. Uvedená petícia bola prerokovaná

účtu obce Sučany za rok 2017 
účtovnej závierky k 31. 12. 2017 obce

Mgr. Belica, p. Adamovský, Ing. Bulej,
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ekonomickou i stavebnou komisiou.

p. starosta dodal, že na rekonštrukciu miestnych komunikácií bol vyčlenený balík peňazí, boli 
vytipované 4 úseky na rekonštrukciu: Ul. 29. augusta od semaforov po odbočku na majetky, Ul. 29. 
augusta zbytok po mostík, Ul. Ďurka Langsfelda popred železničnú stanicu, ul. Československej 
armády od ul. Štiavnická cesta. Z verejného obstarávania vyšla nižšia cena ako bolo pôvodne 
plánované, z vyčlenených financií je možné urobiť všetky štyri úseky a teda je možné na petíciu 
odpovedať kladne.

p. Rybár sa opýtal, či niekto kontaktoval Slovak Telekom ohľadom sietí, aby po asfaltovaní nedošlo 
k rozkopávke. Takisto je potrebné riešiť prípojky na kanalizáciu a vodovod.

Mgr. Kováč uviedol, že je potrebné najskôr urobiť vodovod v celej trase ulice a následne položiť 
asfaltový koberec, aby to vydržalo aj dvadsať rokov.

p. starosta povedal, že sa jedná o náročnú investičnú akciu, no vodovod môže prasknúť kedykoľvek. 
Stalo sa to aj na Vrútockej ulici, po troch dňoch od položenia nového koberca došlo k havárii 
potrubia.

Mgr. Ďaďová dodala, že telefonovala s p. Holecom, orientačne sa dohodli do konca apríla. 
Technicky však nestíhajú, je potrebné osloviť a upokojiť občanov.

p. starosta povedal, že financie je možné použiť do 31.12.2018, v letných mesiacoch je problém 
s asfaltom, je potrebné mať na pamäti Slovak Telekom.

p. Rybár dodal, že by bolo vhodné vymeniť celé potrubie, no musela by to byť plánovaná akcia. 
Hlavný privádzač a uličné ventily sa nedajú dobre uzavrieť.

p. starosta doplnil, že sa rieši veľa rozkopávok, osloví sa Turvod, p. Holec.

p. prednosta povedal, že sú dva aspekty -  sťažnosti občanov, je potrebné strpenie. Vo verejnom 
obstarávaní sa určia kritériá s termínom plnenia.

p. Drobka poďakoval v mene občanov z ul. 29. augusta za akceptovanie a vyhovenie požiadavke 
občanov.

Hlasovanie za prijatie uznesenia k petícii občanov z ul. 29. augusta na rekonštrukciu asfaltového 
krytu miestnej komunikácie:
Za: 11 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, 

Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

10. Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci / 
Komunitné centrum, prístavba garáže hasičskej stanice, kontajnerové šatne, 
obytné kontajnery, verejné osvetlenie, elektromobil ai./
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Komunitné centrum
p. prednosta informoval, že po opakovaných kontrolách došlo k podpisu zmluvy, ide sa robiť 
rekonštrukcia Gólu s dotáciou 140 tis. €. Prebieha konanie medzi stavebným dozorom, Ing. 
Bednárikovou a dodávateľom prác.

Výstavba kontajnerových šatní na futbalovom ihrisku
p. prednosta uviedol, že bol zámer predaja Športového domu s tým, že sa urobia aj šatne. Došlo 
k zmene podmienok financovania, Ministerstvo vnútra SR deklarovalo ochotu kúpiť športový dom 
za 200 tis. € namiesto 350 tis. €. Tým pádom je otázna výstavba murovaných šatní, nakoľko obec 
toľko peňazí nemá a na výstavbu by si musela zobrať úver. Je oveľa reálnejšie vybudovať 
s dotáciou SFZ vo výške 19 tis. € kontajnerové šatne, pričom na dofinancovanie aj v tomto prípade 
obec musí nájsť cca 70 tis. € vo svojom rozpočte.

Prístavba garáže hasičskej stanice
p. prednosta informoval, že z Ministerstva vnútra prišiel akceptačný list na 29 tis. €. Pred dvomi 
hodinami prebehlo otváranie obálok. Vznikla finančná rezerva, no finančné prostriedky je potrebné 
použiť do 31.12.2018, inak prepadnú.
Minulý rok sa robilo verejné osvetlenie v celej obci okrem Hrabín, tento rok sa dokončia Hrabiny, 
doplnia sa aj iné svetelné body. Hrabiny a priemyselná zóna sa zrealizujú tento rok.
Bola zverejnená výzva, na základe ktorej je možné zakúpiť elektromobil, obciam bolo ponúknutých 
30 tis. € s tým, že obec by prispela 5 tis. €, výsledkom by bolo zníženie prevádzkových nákladov. 
Doplnil, že je potrebné doriešiť presun kontajnerov od železničnej stanice.

p. Rybár dodal, že k niektorým záležitostiam nemala ekonomická komisia podklady.

p. starosta odpovedal, že niektoré informácie sú výsledkom dnešných rokovaní.

JUDr. Belica sa opýtal, prečo sa dnes rieši projekt elektromobility, či tento sa bude schvaľovať na 
nasledujúcom zasadnutí OZ.

p. starosta odpovedal, že termín podania žiadosti je 2.5.2018 s tým, že k podaniu žiadosti nie je 
potrebné doložiť uznesenie obecného zastupiteľstva. Spoluúčasť obce je 5 tis. €, dotácia 30 tis. €. 
Jedná sa o pilotný projekt, v prípade neúspešnej žiadosti ostane 5 tis. € v rozpočte obce na iné 
výdavky.

Ing. Bencová uviedla, že stavebná komisia doporučuje realizáciu výstavby šatní, nakoľko viac detí 
navštevuje futbalový oddiel. Navrhla, či by nebolo vhodnejšie ísť do sedlovej strechy z hľadiska 
životnosti.

p. starosta dodal, že budúci rok by bolo vhodné pristaviť ešte jeden kontajner, urobiť sedlovú 
strechu, vytvoriť tak priestor v rozpočte a doriešiť natrvalo tento stav. Zatiaľ by sa mohli 
presťahovať, potom bude verejné prerokovanie, rozhodne sa, čo ďalej so Športovým domov.

Ing. Bencová dodala, že komisia navrhuje dať Futbalovému oddielu do správy majetok obce. Čo sa 
týka elektromobility, komisia so zámerom súhlasí, no problémom môže byť nárazové množstvo 
odobratej energie.
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p. Rybár uviedol, že je možné, že energetika bude požadovať zriadenie samostatného odberného 
miesta.

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu o investičných akciách obce.
Za: 11 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, 

Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

11. Zmena rozpočtu obce -  zvýšenie o nevyčerpané fin. prostriedky na investície

p. starosta informoval, že zmena naväzuje na prebytok hospodárenia - uznesenie č. 42/2018 
(potreba zakúpenia konvektomatu pre ZŠ, rezervný fond, prebiehajúce verejné obstarávanie, 
nerealizovateľná rekonštrukcia biologických laboratórií v ZŠ vzhľadom k zlyhaniu zahraničného 
partnera, dotácia SFZ). Materiál bol prítomným zaslaný elektronickou formou. 
p. Rybár uviedol, že ekonomická komisia doporučuje OZ zmenu rozpočtu schváliť.

Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch:
I. prerokovalo
Návrh zmeny rozpočtu obce pre rok 2018 -  zvýšenie o nevyčerpané fin. prostriedky na investície
II. schvaľuje zmeny rozpočtu v položkách nasledovne:

Príjem:
Navýšenie v položke:
212 -  Vlastné príjmy ZŠ -7 000,-

/poníženie vlastných príjmov ZŠ -  zakúpenie konvektomatu/ 
2124 -  Príjem z prenájmu obec +7 000,
223 -  Poplatky ZŠ -7 000,
223 -  Ostatné poplatky obec +7 000,
453 -  Rezervný fond +250 000,
322 -  SFZ -  dotácia +19 000,
322 -  ŠR- dotácia +29 196,-

Výdaj:
05.1.0.- 630 - Tovary a služby -10 000,
06.6.0 - 717 -  Detské ihrisko +10 000,
09.2.1.- 718 -  Rekonštrukcia biol.laboratórií -23 000,
08.1.0.- 717 -  Výstavba šatní +31 000,
09.6.0.3- 713 -Konvektomat SJ ZS +14 000,
03.2.0 - 717 -  Vybudovanie garáže PO /dotácia/ +29 196,
08.1.0 -  171 -  Vybudovanie šatní +19 000,
03.2.0 -  717 -  Vybudovanie garáže PO - 8 000,-
Zvýšenie - použitie rezervného fondu:
06.4.0 - 717 - Rekonštrukcia verejného osvetlenia +100 000,
04.5.1.0 - 717 - Rekonštrukcia komunikácií +55 000,
01.1.1. - 700 - Nákup pozemkov +55 000,
01.1.1. - 714 - Nákup elektromobilu +5 000,
08.1.0.- 717 -  Výstavba šatní +35 000,-
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Za: 11 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, 
Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)

Proti: 0 
Zdržal sa: 0

12. Správa stavebného referátu o stavebnej činnosti v obci za rok 2017

p. prednosta informoval, že spracovaný materiál bol prítomným poslancom zaslaný elektronickou 
poštou, aby mali prehľad o stavebnej činnosti v obci.

Ing. Bencová uviedla, že tento referát má široké zameranie, veľa práce.

p. starosta povedal, že štát zvýšil príspevok na prenesený výkon štátnej správy na úseku stavebného 
poriadku, no úsek je i tak finančne poddimenzovaný.

Ing. Bulej uviedol, že v súčasnosti je vyššia informovanosť, správa dokumentov je náročná. Bolo by 
vhodné prijať naviac jedného zamestnanca.

Ing. Bencová uviedla, že zamestnanci spracúvajú výzvy, robia aj verejné obstarávania.

p. starosta dodal, že došlo k absencii práce s pozemkami, na úseku majetku chýba dlhodobo 
zamestnanec. Úsek stavebného referátu je o znalosti zákonov, stavebných vecí i o odbornej 
spôsobilosti.

p. prednosta dodal, že je potrebné vziať do úvahy, že práce pribúda, riešia sa prípojky, IBV, 
rekonštrukcie cintorína, spúšťa sa stavba Komunitné centrum, prestavba bytového domu.

Ing. Bencová navrhla zmenu organizačnej štruktúry obce, doporučila navýšenie stavu pracovníkov 
o stavebného referenta.

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu o činnosti stavebného referátu:
Za: 11 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, 

Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

13. Informácia o ÚPN-O Sučany

p. prednosta informoval, že p. Pavlík zostavil štruktúru územného plánu tak, že je možné o nej 
rokovať a predložiť pracovníčke, ktorá to má na zodpovednosti. p. Pavlík sa snažil zapracovať 
požiadavky, pripomienky obce. Je to stále surový materiál, do ktorého je možné ešte vstupovať. 
Hrozilo vypovedanie zmluvy a obec by stála na začiatku celého procesu.

Ing. Bencová uviedla, že p. Pavlík doručil grafickú časť na zasadnutie stavebnej komisie v marci, na 
obecnom zastupiteľstve vzišla požiadavka o doručenie súpisu požiadaviek na stavebný úrad, aby
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neboli zapracované požiadavky, o ktorých obec nemá vedomosť, nemal spracované regulatívy. Je 
potrebné, aby ostal zachovaný charakter námestia, čo sa týka fasád, výšky budov, orientácie striech. 
Čo sa týka priestoru pri ÚVTOS, boli navrhnuté 2 varianty: prvá, že pozemky budú ako vodná 
plocha, druhá varianta, že pozemok sa zasype. V prípade, že by sa jednalo o vodnú plochu, môže to 
do budúcna priniesť obci benefit.
Ďalej informovala, že Prefa podala požiadavku, aby posledná časť vedľa železnice, kde Prefa začala 
ťažiť na súkromných pozemkoch, je neseriózne, že vstupuje do súkromného vlastníctva občanov.
Je potrebné osloviť občanov, aby prišli na verejné prerokovanie územného plánu, aby obec vedela, 
či má byť uvedená lokalita zahrnutá ako priestor na rekreáciu alebo nie.

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu o ÚPN obce:
Za: 11 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, 

Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

14.Správa referátu životného prostredia o činnosti v obci za rok 2017

p. prednosta informoval, že sa jedná o použitie finančných prostriedkov na činnosti -  starostlivosť 
o zeleň a životné prostredie a informovanie o činnosti daného referátu za uplynulý rok.

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu o činnosti referátu životného prostredia:
Za: 11 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, 

Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

Správa o odpadoch
p. starosta informoval, že dal vypracovať prehľad za posledné tri roky. Zmesový komunálny odpad 
narástol o 100 ton, narástli aj ostatné zložky. Stúpol aj kovový odpad a biologicky rozložiteľný 
odpad, ostatné tvorí drobný stavebný odpad. Problematikou odpadov je potrebné sa zaoberať na 
stavebnej komisii a komisii životného prostredia. Náklady na likvidáciu komunálneho odpadu 
narastajú, skládkovanie bude v budúcnosti výrazne obmedzené. Obec robí osvetu k triedeniu 
odpadu.

p. prednosta dodal, že komunálny odpad sa triedi kvôli znižovaniu nákladov. Negatívnym aspektom 
je netriedený odpad na cintoríne, na ul. Partizánskej a v Jame. Dodal, že sú dve možnosti, triedenie 
odpadu, alebo draho platiť za netriedený odpad.

Ing. Bencová uviedla, že je potrebné, aby pri zvoze odpadu fyzicky dohliadal zamestnanec na to, čo 
sa nakladá na traktor. Je potrebné zverejniť aj informáciu v Sučianskych zvestiach k novému zberu 
veľkoobjemového odpadu.

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu o odpadoch:
Za: 11 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, 

Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0
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15.Návrh na zrušenie - Združenie Turčianska Vážsko-Fatranská cesta

p. starosta informoval o návrhu na zrušenie uvedeného združenia, nakoľko naplnilo účel, na ktorý 
bolo zriadené.

Hlasovanie za zrušenie Združenia miest a obcí Turčianska Vážsko-Fatranská cesta s likvidáciou 
z dôvodu naplnenia účelu združenia:
Za: 10 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, p. Adamovský, Ing. Bulej, PhD., p.

Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0
Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Belica.

16.Schvaľovanie poradovníka na byty na obdobie 1.5.2018-30.04.2019

p. prednosta informoval, že žiadosti o pridelenie bytu boli zdokladované okrem žiadosti p. Želmíry 
Jankovičovej, ktorá doložila neúplnú žiadosť, preto nemohla byť zaradená do poradovníka.
Na pridelenie 1-izbových bytov podali žiadosť: 1. Mgr. Radka Adamicová, Sučany ul. Podhradská 
cesta 1002/1, 2. Anna Čuriaková, Turany ul. Budovateľská 757/4, 3. Ján Mráz, Mesto Martin.
Na pridelenie 3-izbových bytov podali žiadosť: Adam Dlhý, ul. Štúrska 226/13, Spišská Nová Ves, 
Helena Kučková, ul. Osloboditeľov 780/3, Sučany, Michaela Hlaďová, ul. Tehelná 9, Sučany, Peter 
Slobodník ml., ul. Tehelná 1235/2, Sučany.

MUDr. Trnovská požiadala, aby z náplne práce komisie sociálnej bolo odobraté prideľovanie bytov. 
Uviedla, že komisia sa žiadosťami zaoberala, navrhla nasledovné poradie žiadateľov:
- 1-izbové byty: Mgr. Radka Adamicová, p. Anna Čuriaková, p. Mráz,
- 3-izbové byty: Adam Dlhý, Helena Kučková, Michaela Hlaďová, Peter Slobodník ml.
O prideľovaní kontajnerových bytov komisia nerozhodovala.
Ďalej navrhla, aby sa žiadosti o pridelenie bytov v bytovom dome Hradiská 40 podávali na trvalo, 
nie na obdobie jedného roka.

p. starosta odpovedal, že k žiadosti na Štátny fond rozvoja bývania bude potrebné pravdepodobne 
doložiť počet žiadostí občanov. V čase, keď sa bude o prideľovaní bytov rozhodovať, bude už 
dostupné usmernenie ŠFRB. Jednou z podmienok je napríklad výška príjmu za predchádzajúce 
obdobie, ktorý je potrebné zdokladovať. Nie je možné brať do úvahy príjem, ktorý majú žiadatelia 
dnes.

p. prednosta dodal, že keď budú byty postavené, doplní sa budova do bytového fondu.

Ďalej p. starosta povedal, že v novom volebnom období možno bude pravdepodobne potrebné 
opätovne zriadiť samostanú bytovú komisiu, pribudne 40 bytov v obci. Bolo povedané, že komisia 
sa nebude zaoberať bytmi na ul. Pri Váhu, lebo nevidela kolaudačné rozhodnutie budovy. Na to 
existuje zákon, ktorý musia rešpektovať všetci a preto je irelevantné, ak komisia alebo 
zastupiteľstvo podmieňuje svoj súhlas rešpektovaním zákonných podmienok. Tie jednoducho musia 
byť splnené. Ing. Bednáriková má na stavebnom úrade dvere pre všetkých otvorené a vysvetlí
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prípadne ukáže akýkoľvek doklad, ktorý budú poslanci požadovať.
Ďalej uviedol, že záverečný účet obce je výsledkom práce všetkých - poslancov, pracovníkov i 
hasičov, ktorí urobia kopec nezištnej práce za svoj život denne pre obec, pre všetkých. Pri tejto 
činnosti je však potrebná motivácia ľudí, ktorí pracujú v prospech obce, v prospech verejnosti. 
A dupľom u ľudí, ktorí za túto činnosť neobdržia ani cent. A hasiči práve k týmto ľuďom patria, 
napr. p. Peter Slobodník ml. nemá v roku 2018 uzavretú žiadnu zmluvu ani dohodu, na základe 
ktorej by poberal plat. Napriek tomu pracuje zadarmo pri službách hasičov ako aj prípadnej práci so 
strojmi. Preto by bolo korektné, aby tak ako oni pristupujú k obci, podobne k nim pristupovala 
obec pri ich prípadných požiadavkách.

p. Rybár uviedol, že ekonomická komisia dostala správu sociálnej komisie priamo na svojom 
zasadnutí. Pri prideľovaní bytov bola zohľadnená práca, ktorú vykonávajú hasiči okamžite, keď ich 
človek potrebuje, robia dobrovoľnú činnosť, preto bola žiadosť p. Petra Slobodníka ml. posunutá na 
1. miesto.

p. starosta dodal, že je podstatné, aký je prínos má človek pre obec. V minulosti bolo možné prideliť 
10 % bytov, pri prideľovaní ktorých nemuseli byť dodržané stanovené podmienky, mohli byť 
pridelené aj mimo poradia. Obec chce naplniť veľa aktivít, no nemá na to personál. Ako príklad 
uviedol výstavbu oplotenia na cintoríne, dokázali to práve hasiči urobiť ďaleko lacnejšie oproti 
iným ponukám.

p. Rybár dodal, že pre občanov je náročné sledovať podmienky. Bolo by vhodné zjednodušiť 
Všeobecne záväzné nariadenie. Pre úrad nie je problém občanov následne vyzvať k doplneniu 
žiadosti, pokiaľ budú spĺňať podmienky, byty sa môžu losovať.

p. prednosta doplnil, že 1-izbový byt nie je žiadny prázdny, uvoľní sa 3-izbový byt p. Molnára, 
ktorý neplatí nájom, bola mu doručená výpoveď z nájmu bytu, je aktuálna zmena užívateľa bytu.

Ing. Bencová dodala, že v bytovke na Hradiskách bude 40 bytov, bude dobré ak bude dostatok 
záujemcov. Je potrebné žiadosti evidovať a v aktuálnom čase ich vyzvať na doplnenie žiadosti. 
Opýtala sa, ako je možné, že p. Molnár 10 mesiacov neplatil nájom.

p. prednosta odpovedal, že v decembri minulého roku sa riešil splátkový kalendár na nedoplatok 
nájmu.

MUDr. Trnovská dodala, že p. Kľučka taktiež nájom neplatí. Opýtala sa, prečo sa vo veci 
nedoplatku za nájom bytu p. Molnára tak dlho nekonalo, už trikrát bolo porušené VZN.

Hlavná kontrolórka uviedla, že sa to riešilo, bola snaha o riešenie splátkového kalendára.

Hlasovanie za schválenie poradovníka na 1-izbové byty: 1. Mgr. Radka Adamicová, Sučany ul. 
Podhradská cesta 1002/1, 2. Anna Čuriaková, Turany ul. Budovateľská 757/4, 3. Ján Mráz, Mesto 
Martin:
Za: 11 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, 

Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0
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Hlasovanie za schválenie poradovníka na 3-izbové byty:
1. Peter Slobodník ml., ul. Tehelná 1235/2, Sučany, 2. Adam Dlhý, ul. Štúrska 226/13, Spišská 
Nová Ves, 3. Helena Kučková, ul. Osloboditeľov 780/3, Sučany, 4. Michaela Hlaďová, ul. Tehelná 
9, Sučany:

Za: 6 (Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, p.
Makovník)

Proti: 0
Zdržal sa: 5 (MUDr. Trnovská, Ing. Jamriška, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Ing. Belica)

17. Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce

p. prednosta informoval, že aby sa mohla presťahovať posledná rodina z kontajneru na Ul. Ď. 
Langsfelda, je potrebné vyriešiť situáciu, dokončujú sa dva unimokontajnery, aby sa vytvoril 
priestor pre umiestnenie dvoch rodín:
- p. Cicko Michal s Máriou Facucnovou a 7 deťmi,
- p. Marián Facuna s rodinou.
Pán Dušan Bongilaj so 7 deťmi prejavil záujem, že by prijal aj obytný kontajner, obidva by boli 
obsadené a bola by možná demolácia garáže na ul. Pri Váhu č.1879, čím sa vytvorí priestor na 
umiestnenie kontajnera. Navrhol pridelenie kontajnerového bytu po p. Eve Suchej p. Michalovi 
Cickovi s nájmom obytného kontajnera za 66,- € mesačne od 1.6.2018.

Hlasovanie za schválenie pridelenia obytného kontajnera na Ul. Pri Váhu 9/A pre rodinu Michala 
Cicka za nájomné 66 € mesačne:
Za: 8 (Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, Ing. Bulej, PhD., 

p. Rybár, p. Makovník)
Proti: 0
Zdržal sa: 3 (Ing. Bencová, MUDr. Trnovská, Ing. Jamriška)

p. starosta informoval, že obec ide vstúpiť do projektu s obcou Jasenná na vybudovanie pamätníka 
padlých v 1. svetovej vojne. Žiadosť o grant je potrebné zdokladovať uznesením a listom vlastnícke 
vzťahy k pozemku na cintoríne (pozemok na cintoríne pri hlavnej ceste, časť cesty k Agromajetku, 
priestor pred domom smútku a časť pozemku, na ktorom je postavený dom smútku). Ing. Očka 
spracoval geometrický plán č. 58/18. Obec vlastní 4/5 pozemku, 1/5 je majetkom Evanjelickej 
cirkvi a.v., táto by sa odkúpila za cenu znaleckého posudku vypracovaného p. Petrom Ďurkovičom 
za cenu 1,34 €/m2, teda za celkovú cenu 4.104,47 €. Z týchto financií by Ev. cirkev a.v. chcela 
realizovať projektovú dokumentáciu na rekonštrukciu rodného domu Milana Hodžu 
prostredníctvom žiadosti o grant z Ministerstva kultúry. Do doby vyhlásenia výzvy by bolo možné 
uzatvoriť nájomnú zmluvu do doby nadobudnutia vlastníctva. Dodal, že je predpoklad, že do pol 
roka by to mohlo byť vyriešené. Je to spôsob technického riešenia, aby obec nebola vylúčená zo 
žiadostí na rekonštrukciu pamätníka.
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Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo:
I. prerokovalo
návrh na odkúpenie pozemkov vyčlenených z pozemkov vedených na liste vlastníctva číslo 
3448 katastrálne územie Sučany, novovytvorené parcely podľa geometrického plánu 
č. 31/2018 vypracovaného Ing. Jánom Očkom, úradne overeného Okresným úradom Martin, 
katastrálny odbor pod č. 362/2018, zatiaľ nezapísaných v katastri nehnuteľností, a to 
spoluvlastníckych podielov vo výške 1/5 od podielového spoluvlastníka - Evanjelický a.v. 
cirkevný zbor Sučany, Nám. SNP 22, Sučany, PSČ 038 52, SR, IČO 31924409
II. schvaľuje
kúpu pozemkov vyčlenených z pozemkov vedených na liste vlastníctva číslo 3448 katastrálne 
územie Sučany, novovytvorené parcely podľa geometrického plánu č. 31/2018 vypracovaného Ing. 
Jánom Očkom, úradne overeného Okresným úradom Martin, katastrálny odbor pod č. 362/2018, 
zatiaľ nezapísaných v katastri nehnuteľností, a to spoluvlastníckych podielov vo výške 1/5 na 
pozemkoch:

• KN-C, parc. č. 974 -  ostatné plochy o výmere 12 504 m2 v k.ú. Sučany do výlučného 
vlastníctva obce Sučany od podielového spoluvlastníka - Evanjelický a.v. cirkevný zbor 
Sučany, Nám. SNP 22, Sučany, PSČ 038 52, SR, IČO 31924409, za cenu stanovenú 
znaleckým posudkom č. 58/2013 vypracovaným Petrom Ďurkovičom. Cena v zmysle 
znaleckého posudku je 1,34 Eur/m2, čo pri výmere 2 500,8 m2 pripadajúcej na kupovaný 
spoluvlastnícky podiel predstavuje čiastku 3 351,- Eur.

• KN-C, parc. č. 975 -  zastavané plochy o výmere 13 m2 v k.ú. Sučany do výlučného 
vlastníctva obce Sučany od podielového spoluvlastníka - Evanjelický a.v. cirkevný zbor 
Sučany, Nám. SNP 22, Sučany, PSČ 038 52, SR, IČO 31924409, za cenu stanovenú 
znaleckým posudkom č. 58/2013 vypracovaným Petrom Ďurkovičom. Cena v zmysle 
znaleckého posudku je 1,34 Eur/m2, čo pri výmere 2,6 m2 pripadajúcej na kupovaný 
spoluvlastnícky podiel predstavuje čiastku 3,48,- Eur.

• KN-C, parc. č. 976/2 -  ostatné plochy o výmere 2 052 m2 v k.ú. Sučany do výlučného 
vlastníctva obce Sučany od podielového spoluvlastníka - Evanjelický a.v. cirkevný zbor 
Sučany, Nám. SNP 22, Sučany, PSČ 038 52, SR, IČO 31924409, za cenu stanovenú 
znaleckým posudkom č. 58/2013 vypracovaným Petrom Ďurkovičom. Cena v zmysle 
znaleckého posudku je 1,34 Eur/m2, čo pri výmere 410,4 m2 pripadajúcej na kupovaný 
spoluvlastnícky podiel predstavuje čiastku 554,04,- Eur.

• KN-C, parc. č. 976/3 -zastavané plochy o výmere 152 m2 v k.ú. Sučany do výlučného 
vlastníctva obce Sučany od podielového spoluvlastníka - Evanjelický a.v. cirkevný zbor 
Sučany, Nám. SNP 22, Sučany, PSČ 038 52, SR, IČO 31924409, za cenu stanovenú 
znaleckým posudkom č. 58/2013 vypracovaným Petrom Ďurkovičom. Cena v zmysle 
znaleckého posudku je 1,34 Eur/m2, čo pri výmere 30,4 m2 pripadajúcej na kupovaný 
spoluvlastnícky podiel predstavuje čiastku 40,73,- Eur.

• KN-C, parc. č. 1979/4 -  zastavané plochy o výmere 568 m2 v k.ú. Sučany do výlučného 
vlastníctva obce Sučany od podielového spoluvlastníka - Evanjelický a.v. cirkevný zbor 
Sučany, Nám .SNP 22, Sučany, PSČ 038 52, SR, IČO 31924409, za cenu stanovenú 
znaleckým posudkom č. 58/2013 vypracovaným Petrom Ďurkovičom. Cena v zmysle 
znaleckého posudku je 1,34 Eur/m2, čo pri výmere 113,6 m2 pripadajúcej na kupovaný 
spoluvlastnícky podiel predstavuje čiastku 155,22,- Eur.

• t.j. celkom 4.104,47 €.

Za: 11 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský,
Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)
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Proti: 0
Zdržal sa: 0

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo:
I. prerokovalo
návrh na nájom alebo výpožičku pozemkov vyčlenených z pozemkov vedených na liste vlastníctva 
číslo 3448 katastrálne územie Sučany, novovytvorené parcely podľa geometrického plánu č. 
31/2018 vypracovaného Ing. Jánom Očkom, úradne overeného Okresným úradom Martin, 
katastrálny odbor pod č. 362/2018, zatiaľ nezapísaných v katastri nehnuteľností, a to 
spoluvlastníckych podielov vo výške 1/5 podielového spoluvlastníka - Evanjelický a.v. cirkevný 
zbor Sučany, Nám. SNP 22, Sučany, PSČ 038 52, SR, IČO 3192440
II. schvaľuje_
nájom alebo výpožičku pozemkov vyčlenených z pozemkov vedených na liste vlastníctva číslo 
3448 katastrálne územie Sučany, novovytvorené parcely podľa geometrického plánu č. 31/2018 
vypracovaného Ing. Jánom Očkom, úradne overeného Okresným úradom Martin, katastrálny odbor 
pod č. 362/2018, zatiaľ nezapísaných v katastri nehnuteľností, a to spoluvlastníckych podielov vo 
výške 1/5 podielového spoluvlastníka - Evanjelický a.v. cirkevný zbor Sučany, Nám. SNP 22, 
Sučany, PSČ 038 52, SR, IČO 3192440 na pozemkoch:

• KN-C, parc. č. 974 -  ostatné plochy o výmere 12 504 m2 v k.ú. Sučany,
• KN-C, parc. č. 975 -  zastavané plochy o výmere 13 m2 v k.ú. Sučany,
• KN-C, parc. č. 976/2 -  ostatné plochy o výmere 2 052 m2 v k.ú. Sučany,
• KN-C, parc. č. 976/3 -zastavané plochy o výmere 152 m2 v k.ú. Sučany,
• KN-C, parc. č. 1979/4 -  zastavané plochy o výmere 568 m2 v k.ú. Sučany

ako aj dohodu o hospodárení spoluvlastníkov na týchto pozemkoch, a to doby nadobudnutia týchto 
pozemkov obcou Sučany.
Za: 11 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, 

Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

Zámer odpredaja pozemku KN-C 538/1,3 v k.ú. Sučany (pri Jednote na ul. 29. augusta)

p. prednosta informoval, že stavebná komisia prerokovala zámer, neodporúča odpredaj pozemku 
KNC 538/1,3 kú Sučany ako prebytočného majetku (pozemky pri Jednote). Navrhuje pozemok 
zatrávniť, umiestniť lavičky, a vytvoriť priestor voľnočasové activity a stretávanie sa mládeže. 
Ekonomická komisia doporučila odpredaj pozemku verejnou obchodnou súťažou.

p. starosta dodal, že je potrebné zistiť názor občanov z najbližšieho okolia, no zriadenie parku v 
uvedenej lokalite sa mu javí ako zbytočné. Parčík s lavičkami je vhodný pri bytových domoch, 
okolo je len výstavba rodinných domov, bolo by vhodné zistiť názor obyvateľov ul. Fučíkovej.

Ing. Bencová uviedla, že mládež sa stretáva za Domom smútku, za Kamou. Pre tínedžerov chýbajú 
priestory, kde sa môžu stretávať. Je potrebné nechať nejaké plochy na športoviská, odpočívadlá pre 
mládež. Takisto v Hrabinách nie je priestor na umiestnenie detských ihrísk.

p. prednosta dodal, že je potrebné sa využitím, príp. oplotením pozemku zaoberať vzhľadom k 
tomu, koľko odpadu sa odtiaľ vypratalo.
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p. starosta povedal, že pozemok sa kúpil za 17 €/m2, jeho vyčistenie stálo cca 4 tis. €.

Mgr. Kováč uviedol, že pozemok sa kupoval s určitým zámerom. Nikto nehovoril, že sa vyčistí a 
bude z neho stavebná parcela. Bol zámer urobiť tam parkovisko. Dodal, že nie je potrebné sa 
majetku zbavovať.

p. starosta odpovedal, že môže sa vytvoriť park, no efekt bude minimálny. Nemalé prostriedky bude 
stáť skultúrnenie, orná pôda, oplotenie. Podľa jeho názoru je to dubiózny majetok, jeho využitie 
nemá zmysel.
Uviedol, že kontaktoval predsedu Jednoty Turčianske Teplice, no nereflektoval, neozval sa. 
Plechový prístrešok pri Jednote je z polovice na pozemku obce.

p. Rybár uviedol, že ekonomická komisia nevidí využiteľnosť pozemku, tento môže byť zaujímavý 
pre Jednotu a majiteľov susedných pozemkov, prípadne pre výstavbu menšieho domu.

Mgr. Ďaďová uviedla, že oslovila p. prednostu a komisiu verejného poriadku, že za Skalou (pred 
budovou starého kina) sa stretávajú mladí ľudia pod vplyvom návykových látok, na čo sa občania 
sťažujú. V lokalite, kde sa nachádza prejednávaný pozemok, nie je priestor s lavičkami, napr. na 
oddych pre mamičky s malými deťmi. Dodala, že nie je za odpredaj, v danej lokalite nie je 
vytvorený priestor na stretávanie detí. Preliezky pri lesníckych a majetkárskych bytovkách sú 
zrušené.

Hlasovanie za schválenie zámeru predaja pozemku parcela KN C č. 538/3 o výmere 472 m2, druh 
pozemku zastavaná plocha a nádvorie, vedená n a LV 1881 vlastník v podiele 1/1 Obec Sučany, 
Námestie SNP 1531/31, Sučany, PSČ 038 52, katastrálne územie Sučany (859371), forma predaja 
verejno-obchodnou súťažou za cenu minimálne 40 €/m2:
Za: 2 (p. Adamovský, p. Rybár)
Proti: 4 (Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, JUDr. Mgr. Belica, MUDr. Trnovská)
Zdržal sa: 5 (Ing. Bencová, Ing. Belica, Ing. Bulej, p. Makovník, Ing. Jamriška)

18. Delegovanie zástupcov Obce Sučany do rady školy pri MŠ

p. prednosta informoval, že vzhľadom k ukončeniu pracovného pomeru p. Anny Ferkovej a Ing. 
Kataríny Malkovej, je potrebné schválenie nových zástupcov rady školy pri MŠ.

Hlasovanie za odvolanie Ing. Kataríny Malkovej a p. Anny Ferkovej z rady školy pri MŠ:
Za: 11 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, 

Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

Hlasovanie za schválenie zástupcov Obce Sučany za členov Rady školy pri MŠ - Ing. Dagmar 
Rendková a Mgr. Eva Belicová:
Za: 10 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, p. Adamovský, Ing. Bulej, PhD., p. 

Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)
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Proti: 0
Zdržal sa: 1 (JUDr. Mgr. Peter Belica)

19. Správy o činnosti komisií

Mgr. Ďaďová v rámci kultúrnej komisie informovala o jednotlivých kultúrnych akciách obce: 
Uskutočnené kultúrne akcie:

• 1.2.2018 - 140. výročie narodenia Milana Hodžu -  pietny akt, beseda
• 10. a 13.2.2018 -  pochod masiek a pochovávanie basy
• 11.3.2018 -  MDZ v Robotníckom kultúrnom dome s programom
• 27.03.2018 -  Deň učiteľov, cca 60 zúčastnených
• 11.4.2018 -  Pietny akt k 73. výročiu oslobodenia obce 

Pripravované kultúrne akcie:
• 30.4.2018 -  Stavanie mája
• 8.5.2018 -  Športový deň obce
• 26.5.2018 -  Deň otvorených dverí
• 12.5.20018 -  Deň matiek
• 29.5.2018 -  150. rokov pošty v Sučanoch
• 1.6.2018 -  Deň detí v areáli ZŠ
• 21.6.2018 -  Športové hry samosprávy v Turčianskej Štiavničke
• 22.6.2018 -  výstup na Kriváň
• 23.6.2018 -  Hodžove dni, Seniorparáda, Zuzana Smatanová, Dúbravček

Ing. Bencová informovala, že sa na 29.5.2018 pripadá 150. výročie založenia pošty v Sučanoch, 
robí sa príležitostná pečať, ktorá sa zdrží v obci 1-2 hodiny, pričom poštová priehradka na túto dobu 
bude pravdepodobne v RKD. Listy orazené touto pečaťou budú mať zberateľskú hodnotu.

p. starosta sa poďakoval Ing. Bencovej za aktivitu v súvislosti s týmto podujatím.

JUDr. Mgr. Belica informoval, že komisia verejného poriadku riešila sťažnosť p. Murčekovej 
ohľadom odstránenia humna, chcela preveriť konanie p. Pavlíny Murčekovej. Prijala uznesenie 
smerujúce na vykonanie šetrenia pracovníkmi obce.

Ing. Jamriška navrhol prejsť v teréne situáciu s p. prednostom.

MUDr. Trnovská informovala, že sociálnej komisii zvyšujú peniaze na účely príspevku pri narodení 
dieťaťa. Opýtala sa, či ich môžu presunúť na nákup odmien pre deti v súťaži „Sučany očami detí“. 
Jedná sa o presun v rámci položiek rozpočtu. Starosta s uvedeným súhlasil.
Ďalej komisia prerokovala žiadosť p. Petra Slobodníka o zakúpenie resuscitačnej sady.

Hlasovanie za schválenie zakúpenia resuscitačnej sady pre AMBULANCIE v sume 478,05 €, 
ktorá bude súčasťou vybavenia sanitného vozidla v užívaní DHZO Sučany a bude slúžiť pri 
záchranných akciách občanov:
Za: 11 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, 
Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)
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MUDr. Trnovská informovala, že opätovne prostredníctvom Patrika Hermana z Nadácie TV 
Markíza a Občianskeho združenia Štvorlístok deťom sa podarilo vybaviť bezplatný pobytový tábor 
v obci Jasenie okres Brezno do 24.6. do 5.7.2018 pre tri deti zo sociálne slabších rodín. Obec 
zabezpečí len dopravu tam a späť .
Ďalej informovala o spolupráci s Nadáciou J&T, ktorá prostredníctvom projektov podporuje 
sociálne slabých a hendikepovaných spoluobčanov. Prostredníctvom projektov podáva pomocnú 
ruku ohrozeným deťom zo sociálne slabých či pestúnskych rodín a hendikepovaným občanom 
(výmena okien, rekonštrukcia kúpeľne, kúrenia). Je možné podporiť tri rodiny z obce.

Ing. Bencová informovala, že komisia zasadala dvakrát. Na prvom zasadnutí riešili žiadosť o 
zaradenie do územného plánu p. Šefčíka, p. Pálušovej. Vlastníci nehnuteľností na ulici Stará 
hradská (p. Šefčík, Šefčíková, Pálušová) žiadajú o určenie funkčného využitia v novom územnom 
pláne - parciel v ich vlastníctve na funkciu IBV. Tejto požiadavke bolo vyhovené. V spracovanom 
koncepte sú plochy určené na zmiešanú funkciu, a to bývanie v rodinných domoch občianskou 
vybavenosťou.
Komisia riešila informácie o malých zdrojoch znečisťovania ovzdušia, žiadosť PZ Jarolím, ktoré má 
záujem o odkúpenie strelnice v lokalite Brezina za cenu znaleckého posudku. Komisia doporučila 
osobné rokovanie zástupcov PZ s poslancami OZ na osobitnom rokovaní, najlepšie na najbližšom 
zasadnutí OZ.
Ďalej komisia prerokovala žiadosť súkromnej firmy na výrub stromov v areáli bývalého kúpaliska - 
komisia odporúča vybavenie žiadosti podmieniť vydaním právoplatného stavebného povolenia, na 
jeho základe povoliť len odstránenie poškodených, pripadne slabých stromov.
Komisia prerokovala žiadosť p . Červeňovej, žiadosť p. Sušienku o odkúpenie obecného pozemku. 
Žiadosť p. Červeňovej -komisia odporúča v najbližšej budúcnosti nepredávať časť pozemkov KNC 
856/1,2 v k.ú. Sučany ako prebytočný majetok. Ako možnosť navrhuje ponúknuť pozemky v 
celosti do nájmu.
Žiadosť p. Sušienku o odpredaj pozemku KNC 4551/12 k.ú. Sučany na parkovanie vozidiel na ulici 
Fatranská zatiaľ komisia neodporúča. Komisia navrhuje vyzvať žiadateľa na doplnenie žiadosti o 
skutočnosti týkajúce sa množstva a typu parkovaných áut (osobné, nákladné), spôsobu parkovania 
na pozemku a ostatných náležitostí v zmysle ochrany životného prostredia. O týchto skutočnostiach 
je potrebné následne informovať vlastníkov susedných nehnuteľností o vyjadrenie sa k zámeru p. 
Sušienku.

Proti: 0
Zdržal sa: 0

20. Dotácie Centrám voľného času a TK Sučany

p. starosta informoval, že dotácie pre CVČ navrhla sociálna komisia na základe počtu detí 
navštevujúcich CVČ.

Hlasovanie za schválenie poskytnutia dotácie z rozpočtu obce Sučany nasledovným CVČ:
CVČ Ul. A. Kmeťa 22 Martin 1.260,- €
CVČ DOMINO Vrútky 2.280,- €
OZ Centrum environmentálnej
výchovy TURIEC Martin 2.670,- €
Deep Dance Center s. r. o.
M. Haľamovej 21 Martin 2.340,- €
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ZŠ a MŠ A. Bernoláka Martin 490,- €
/JM Centrum/
Súkromná ZŠ BellAmos Martin 360,- €
/SCVČ/
Súkromné CVČ Vajanského 805,- €
nám. 2 Martin
celkom: 10 .205,- €
Dotácia poskytnutá pre CVČ zriadené na území obce Sučany podľa VZN č. 4/2017 /dodatok č. 8 k 
VZN č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených 
na území obce Sučany/.
SCVČ, Partizánska 13 Sučany 3.949,44,- €
Dotácie pre CVČ na rok 2018 -  spolu:
Celkom: 458 žiakov 14.154,44 € -
Rozpočet na rok 2018: 13.750,00 €
Za: 11 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, 

Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

Hlasovanie za schválenie poskytnutia dotácie z rozpočtu obce Sučany pre Tenisový klub Sučany 
vo výške 300,- € na nákup antuky a vápna pre tenisovo-volejbalový areál pri VE Sučany:
Za: 11 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, 

Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

21. Návrh na udelenie Ceny obce

p. prednosta informoval, že na udelenie ceny obce boli navrhnutí: p. Peter Štefánek a Ing. Jarmila 
Bohušová.

p. starosta navrhol postupovať v zmysle platného VZN.

Hlasovanie za schválenie udelenia Ceny obce Sučany p. Petrovi Štefánekovi za získanie 
diamantovej plakety Prof. MUDr. Jána Kňazovického za bezpríspevkové darcovstvo krvi v zmysle 
článku 3 odst. 1 písm g/ VZN obce Sučany 2/2017 s finančným darom vo výške 200,- €:
Za: 11 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, 
Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

Hlasovanie za udelenie Ceny obce Sučany p. Ing. Jarmile Bohušovej za významné zásluhy o 
hospodársky a kultúrny rozvoj obce Sučany v zmysle článku 3 ods. 1 písm. c/ VZN obce Sučany 
2/2017 s finančným darom 200 €.
Za: 11 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, 
Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)
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22. Rodinný dom po p. Rácovej -  odstránenie stavby

Prednosta navrhol odstránenie stavby č. súpisné 73 na Ul. 29. augusta, ktorá bola kúpená od p. 
Rácovej. Hlavná kontrolórka uviedla, že obecné zastupiteľstvo v zmysle Zásad o hospodárení s 
majetkom obce rozhoduje o neupotrebiteľnosti nehnuteľného majetku.

Hlasovanie za schválenie odstránenia stavby vo vlastníctve Obce Sučany: Rodinný dom, súpisné 
číslo 73 na ul. 29 augusta, na par. č. KN-C 1094, vedeného na liste vlastníctva číslo 678 katastrálne 
územie Sučany. Odôvodnenie: Stavba je v zlom stavebno-technickom stave a nie je možné ju 
hospodárne opraviť:
Za: 11 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, 

Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

22. Rôzne

p. starosta informoval o záverečných úpravách monografie s doplňujúcimi informáciami na USB. 
Na Hodžových dňoch je plánovaný jej krst. Náklady predstavujú približne 20 € na jeden výtlačok. 
Bude potrebné schváliť predajnú cenu monografie, pričom predstava je taká, že jeden výtlačok do 
každej domácnosti v Sučanoch by sme predali za symbolickú sumu a každý ďalší už za trhovú cenu. 
Bolo by dobré, keby sa uvedeným problémom na budúcom zasadnutí zaoberali komisie kultúrna 
a ekonomická a doporučili riešenie.
Ďalej informoval o financovaní bytovky na Hradiskách. Ekonomický stav je dobrý, v súčasnosti je 
zadĺženosť hlboko pod hranicou 60% - je na úrovni 10%. Aj keď sa vezme úver 300 tis. €, vzrastie 
zadlženosť obce len na 20 %.
p. starosta tiež uviedol, že cyklotrasa sa tento rok pravdepodobne, vzhľadom na problémy 
s pozemkami SPF a ŽSR, nezrealizuje. Povedal, že bola možnosť dať žiadosť na sociálne 
zariadenia ZŠ, ktorú však pre časovú a technickú náročnosť obec nepodala /krátka doba od 
zverejnenia výzvy do podania žiadosti, náročnosť vypracovania projektovej dokumentácie najmä 
z hľadiska profesií/ a bude robiť všetko pre to, aby sme projekt vypracovali a mali pripravený keď 
sa výzva bude opakovať.
Informoval, že dnes bola doručená kúpna zmluva na pozemky od Slovenských elektrární v zmysle 
uznesenia.

Hlavná kontrolórka pozvala prítomných na akciu pri príležitosti Dňa zeme, ktorá sa uskutoční v 
sobotu 28.4.2018 v čase od 9,00-12,00 hod. Vyčistí sa nejaká lokalita, ktorá sa v najbližšej dobe 
upresní.

p. prednosta informoval o vyúčtovaní Sučianskeho plesu. Príjem za ples, ktorý predstavovali 
financie z predaja vstupeniek a lístkov do tomboly, bol vo výške 4 705 €, z toho 3 213 € z predaja 
vstupeniek a 1 492 € z predaja tomboly. Výdavky boli v celkovej výške 4 349,61 €. Z toho náklady na 
kapelu boli vo výške 1733,37 € (ubytovanie 100 € + doprava a vystúpenie 1 633,37 €) (faktúry č. 30/2018 s 
37/2018), náklady na SOZA boli vo výške 249,64 € (faktúra č. 52/2018) a náklady na stravu/ občerstvenie a

Proti: 0
Zdržal sa: 0
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výzdobu sály boli vo výške 2 366,64 € (faktúra č. 46/2018). Všetky príjmy aj výdavky sú zaúčtované 
podľa zákona č. 431/2002 o účtovníctve.

Ing. Bulej, PhD. uviedol, že sleduje výzvy na projekty, tieto vychádzajú týždeň-dva pred podaním 
žiadosti. Opýtal sa, či je možné tento proces ovplyvniť. V tak krátkom termíne nie je možné 
spracovať projektovú dokumentáciu.

Mgr. Kováč uviedol, že na ceste -  chodníku zo Starej hradskej k podchodu chýba zvršok. Je 
potrebné doriešiť, či je to chodník pre peších alebo cesta.

p. starosta povedal, že keby to bola cesta, bolo by nutné osadiť značky upravujúce prednosť 
vozidiel.

p. prednosta dodal, že v územnom pláne je to značené ako prístupová cesta k pozemkom.

Mgr. Kováč uviedol, že pri nadjazde na Koradoor je odcudzené zábradlie pri mostíku popod 
diaľnicu. Ďalej uviedol, že je potrebné doriešiť výtlky s p. Kubovom. P. prednosta odpovedal, že 
práce neboli prevzaté, riešil výzvu na odstránenie vád diela, bola uznaná reklamácia, vady diela. 
Dali sa zamerať všetky výtlky, prerátajú sa plochy, vysúťaží sa ten, kto bude opravovať rozdiel 
mimo reklamovaných výtlkov.

Mgr. Kováč upozornil na zlý technický stav billboardu Múzea slovenskej dediny, ktorý je 
umiestnený na starom ihrisku.

Ing. Bencová informovala, že v Sučanoch sa uskutočnilo zasadnutie predsedníctva Živeny, členky si 
boli pozrieť katolícky i evanjelický kostol. Poďakovala za dary starostovi.
Ďalej informovala ohľadom výzvy na sociálne zariadenia základnej školy, bolo by dobré urobiť 
zameranie sociálnych zariadení, na ktoré sa môže urobiť projekt.
Opýtala sa na rampu v sále Robotníckeho kultúrneho domu. P. prednosta odpovedal, že rampa je 
zložená.

Ing. Bencová uviedla, že čo sa týka monografie, nemala by sa dávať zadarmo, ak to nie je za 
zásluhy. Navrhla predajnú cenu aspoň 10 €, nie je to vysoká položka.

p. starosta odpovedal, že cena bude výsledkom rozhodnutia ekonomickej a kultúrnej komisie.

Ing. Bulej, PhD. navrhol fixnú cenu 5 €, a keď dá niekto viac, peniaze sa môžu použiť pre účely 
Materskej školy.

p. starosta odpovedal, že 1 kus by mal ísť do každej domácnosti v Sučanoch za zvýhodnenú cenu či 
už to bude 2 € či 5 €, každý ďalší naviac za cenu 20-25 €. Prípadne 3-4 mesiace bude platiť 
zvýhodnená cena za jeden kus pre jednu domácnosť, potom to bude 20-25 €.

JUDr. Mgr. Belica informoval, že 16.4.2018 zasadala Komisia verejného poriadku, prečítal 
uznesenie komisie. Obecné zastupiteľstvo bolo oboznámené so závermi Komisie verejného 
poriadku.
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Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu zo zasadnutia komisie o ochrane verejného záujmu 
pri výkone funkcií verejných funkcionárov OcZ obce Sučany z 16.4.2018:
Za: 11 (Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Ďaďová, Ing. Belica, JUDr. Mgr. Belica, p. Adamovský, 
Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, MUDr. Trnovská, p. Makovník, Ing. Jamriška)
Proti: 0 
Zdržal sa: 0

24. Interpelácie

K tomuto bodu sa neprihlásil nik.

Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie 
obecného zastupiteľstva ukončil.

25. Záver

Viera Jašeková
zapisovateľka

Mgr. Veronika Ďaďová
overovateľ

Ing. Peter Belica
overovateľ

Mgr. Vladimír Olbert
prednosta obecného úradu

Ing. Vladimír Plžik
starosta obce
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